
Dagsorden skolebestyrelsesmøde onsdag den 6. september 2023 
Kl. 17.30 – 19.45 På Enghave Plads 

Forældre: Poul, Faisal, Didde, Susanne, Ane og Saadou, Søren og Per (VUG) 
Elever: 
Medarbejdere: Christian og Peter 
Ledelse: Jeanne, Johannes og Benedicte 
Afbud:  

Dagsorden 
 

  Tid  

1.Godkendelse af 
dagsorden 

 Besluttes 17:30-17:35 Godkendt.  

2.Nyt fra 
- elever 
-medarbejdere 
- ledelse 
- forældre 

 Meddelelser 17.35-17.50 Eleverne siger at de ting der er 
blevet talt om er mobilpolitik og 
sukkerpolitik, som de har nogen 
forslag til ændringer i. SB´s årshjul 
vil blive givet til eleverne. 
 
Medarbejderne siger det har været 
en stille og rolig opstart, kommet 
godt fra start, vores nye kollegaer 
virker til at faldet godt og hurtigt til 
og de nye børnehaveklasserne har 
fået en god start.  
 
Klubben oplever en større 
efterspørgsel efter hold og 
aktiviteter man går til. 
Ungeværkene er startet op og der 
er stor tilslutning.  
 
Ledelsen siger at der har været en 
rolig og god opstart. Vi har fået 
ansat de lærere og pædagoger vi 
skal.  
Vi   fik to opsigelser lige inden 
skolestart, hvor vi først har landet 
ansættelserne i august. Det er 
svært at få kvalificerede ansøgere 
til de naturfaglige fag.  
 
Skolens gruppe ordning er udvidet 
med en klasse. De nye børn og 
voksne er faldet godt til.  
 
En stor del af skoleledelsen er i 
gang med en kommunal skoleleder 
uddannelse.  
SB fortæller at der har været en 
henvendelse fra foreningen 



Ligeværd, som bliver givet videre til 
forældre og medarbejdere på 
AULA.  

3 digital dannelse 
  

Drøftelse 
Videre med 
dette emne 

 17.50-18.20  
Center for digital dannelse har 
været på besøg til lærermøde dags 
dato. Herfra blev det anbefalet at 
lave en pjece/folder til forældre 
ang. Digital dannelse.  
 
Der er PT en indsats på Klubben 
ang. Digital dannelse. Dette har 
været kørt på en årgang – der er nu 
et ønske om at brede denne 
indsats ud over flere årgange.  
 
Det besluttes at der blandt 
forældrerepræsentanter (hvilke 
forventninger har vi til forældrene), 
elevrådsrepræsentanter og 
lærere(hvad gør vi på skolen for at 
sikre digital dannelse), nedsættes 
udvalg/grupper der hver især 
kommer med deres udspil til hvad 
en pjece/indsatsplan for digital 
dannelse kunne være. Det aftales 
at der i udvalgene skal tænkes i om 
der er pjece/indsatsplan skal 
skelnes mellem indskoling, 
mellemtrin, udskoling. 
Der tages udgangspunkt i pjecen 
fra ’center for digital dannelse’. 
Målet er at skolebestyrelse kan 
udgive pjece op til jul.  
 
 
 
 
 

4. 
skoleudviklingssamtale 

Vi har fået 
en ny dato. 
23/10 kl. 
17.30 
Se bilag med 
baggrundsm
ateriale. 
Hvilke to 
forældre 
deltager 

 18.20-18.30 Er erstatnings for det der tidligere 
hed kvalitet og supportsamtale.  
Skoleudviklingssamtalen foregår på 
skolen, med 
forældrerepræsentanter, 
elevrepræsentanter, 
medarbejderrepræsentanter, 
ledelse og områdeforvaltningen.  
Skoleleder udvælger emnerne, på 
nær nationale test som skal med.  



 
Elevtrivsel, nationale test, samt 
karakterer er udvalgte emner.  
Poul og Søren far SB deltager. 
 
Der laves et formøde med ledelse 
og repræsentanter fra SB inden 
møde.  

5. Kontaktforældre og 
forældreråd 

Hvilke 
betegnelser 
bruger ci? 

 18.30-19.00 Gældende fra næste skoleår: 
Klasserådet vælger hvilke to 
repræsentanter fra klasserådet der 
deltager i SB´s to årlige 
arrangementer.  
Poul laver et udkast til ændring til 
hjemmesiden. 

6. Omklædning og 
badning efter idræt 

Skal vi have 
et princip for 
badning 
efter idræt? 

  Der har været et ønske fra 
medarbejdere om at skolen har et 
princip for badning efter idræt. I SB 
ønsker vi at gå videre i med at 
inddrage elever og medarbejdere.  
Vi tager punket op på SB mødet i 
januar.  

7. evt.     

 


